
 
     

Sundby‐Kuggebro Samfällighetsförening – Org.nr. 716401‐5377 

Protokoll – Årsmöte Sundby‐ Kuggebro Samfällighetsförening 2018 
Datum: Torsdagen 22 mars 2018 

Plats och tid: Sävja kyrka, Linnérummet, 19.00 

Närvarande:  
Andersson, Thomas  Lagerstedt, Sofie  
Salihi, Shpend Johansson, Britt 
Nilsson Wiil, Lena Medeen, Mats 
Alfredsson, Ylvi Hedemann Annica
Nilsson, Ragnar och Christina  Jäderwill, Kristina 
Persson, Sven Näslund, Bengt 
Näslund Rosén, Christina  

1. Ordförande Bengt Näslund hälsade välkommen, och då särskilt till föreningens nya 
medlemmar, Ragnar och Christina Nilsson i Kuggebro 19, och förklarade därefter mötet 
öppnat. 

2. Närvarande fastslog att årsmötet behörigen utlysts. 
3. Dagordningen godkändes. 
4. Till ordförande för mötet valdes Bengt Näslund och till sekreterare Lena Nilsson Wiil. 
5. Till justeringsmän att jämte ordförande justera dagens protokoll samt att verkställa 

förekommande röstsammanräkning valdes Mats Medeen och Thomas Andersson. 
6. Vid anmälan av övriga frågor tas följande punkter upp,  

a) Snöröjning  
b) Ventilationsrengöring 
c) Kase 
d) Skyltning r/t obehöriga Kuggebro 
e) Städdagar 
f) Trafik/utfart, 

vilka kommer att tas upp under punkt 16, Övriga frågor. 
7. Styrelsen och revisorernas berättelse. Kassör Annica Hedemann delade ut kopia på styrelsens 

verksamhetsberättelse, kopia på årsredovisning och budget till mötesdeltagarna i samband 
med att kaffe serverades. Annica Hedemann läste också upp, delgav, revisorernas berättelse i 
vilken revisorerna föreslår ansvarsfrihet för styrelsen samt att resultatet balanseras i ny 
räkning. 

8. Årsmötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet för det gångna räkenskapsåret. 
9. Framställan från styrelsen eller motioner från medlemmarna.  

Inga motioner har inkommit från medlemmarna.  
a) Styrelsen har från förra årsmötet 2017, punkt 16d, ett förslag från utsedd arbetsgrupp, 

att presentera. En skiss på två Rosentorn vid infart cykelväg till Kuggebro skickas runt 
och mötet bekräftar att det är önskvärt att arbetsgruppens medlemmar, Annica H och 
Ylvi A, fortsätter arbetet med planeringen av Rosentornen. Beslut tas senare. 

b) Den ”gemensamma TV-anläggningen” som vid områdets tillkomst 1988 var en 
separat förening där de 18 nya fastigheterna kunde ingå, är avvecklad sedan tidigare. 
Dock finns anläggningen fortfarande kvar i samfällighetens förvaltning. Styrelsen 
fortsätter sitt arbete med målet att en så enkel och kostnadseffektiv lösning som 
möjligt kommer till stånd hos Lantmäteriet med en så kallad enkel förrättning. 

10. Årsmötet beslutade i enlighet med tidigare årsmöten att ingen ersättning ska utgå till styrelsen 
eller till revisorerna. 
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11. Kassör Annica Hedemann presenterade styrelsens förslag till utgifts- och inkomststat. Mötet 
tilldelades dokument för att kunna ta del av förändring och beräkning av budget omfattande 15 
månader. Fakturor för snöröjning och gräsklippning kommer nu månadsvis när föreningen har 
avtal med PD Miljövårdsservice till skillnad från tidigare då betalning skedde efter säsong. 
Föreningens utgifter kommer löpande och vintersäsongen sträcker sig in i kommande år vilket 
gör att föreningens budget behöver omfatta längre period för att föreningen ska kunna hantera 
löpande utgifter. 

12. Årsmötet beslutade efter omröstning att årsavgiften till föreningen ska vara 3 000kr/år för att 
uppnå en budget i balans. 
Styrelsen redovisade fem scenarier, med olika årsavgifter med dess konsekvenser. Mötet 
beslutade om röstning gällande två förslag till förändrad medlemsavgift, via handuppräckning, 
en röst per fastighet, 
2 500kr/år, två röster 
3 000kr/år, åtta röster 
röstsammanräkning av Mats Medeen och Thomas Andersson. 
Medlemsavgift ska ha inkommit senast 180430, faktura delas ut av kassören. Uppdelning av 
medlemsavgifter som tidigare fördelning r/t Skanska och Bondens traktorväg. 

13. 14. 15. Valberedningen presenterar förslag gällande styrelse, revisorer och valberedning. 
Samtliga godkändes av årsmötet. 

 Ordförande  Bengt Näslund kvarstår (2år) 
 Sekreterare  Lena Nilsson Wiil kvarstår (2år) 
 Kassör  Annica Hedemann omval    (2år) 
 Suppleant  Britt Johansson omval    (1år) 
 Suppleant  Ylvi Alfredsson omval    (1år) 
 Suppleant  Sofie Lagerstedt nyval     (1år) 
 Revisorer  Margareta Cassman omval    (1år) 

  Klas Lööv  omval    (1år) 
 Suppleant   Taina Pettersson omval    (1år) 
 Valberedning Mats Medeen omval    (1år) 

Annika Moell omval    (1år) 
16. Övriga frågor. 

 Snöröjning och sandning inom Kuggebro, ordförande Bengt N har en pågående dialog 
med PD Miljövårdsservice och en förändring till kommande säsong planeras. 
Snöröjning och sandning endast på avrop. 

 Snöröjning – viktigt av vi inte skyfflar ut snö på gatan EFTER det att plogning är 
utförd! Endast möjligt INNAN plogning! Undvik att skapa vallar! 

 Snöröjning cykel- och gångväg Kuggebro Busshållplats, ordförande och sekreterare 
och enskilda medlemmar har kontaktat Uppsala Kommun vid flera tillfällen, felanmält 
digitalt med bilder och via telefon. Uppsala Kommun har svarat per mail till 
ordförande och till sekreterare att cykelvägen inte ligger på kommunal mark. 
Ordförande Bengt fortsätter arbetet, till nästa säsong ska klarhet råda. Vem är 
huvudman och ansvarig för tillgängligheten till och från busshållplats Kuggebro? 

 Ventilationsrengöring – varje fastighetsägares ansvar, ingen samordning via styrelsen.  
 Kase – endast brännbart inom markerat område. Ej målat, ej impregnerat, ej plast. 

Jord från krukor, äpplen m.m. tippas i slänten till höger om Pumphuset Viktigt att köra 
skottkärra nära och att lämna på rätt ställe. Övrigt hänvisas till Återvinningsstation. 

 Skyltning r/t obehöriga Kuggebro – från årsmöte 2017, punkt 16d. Styrelsen fortsätter 
arbetsgruppens arbete och kommer att presentera förslag gällande skyltning Å-
rummet. 
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 Städ- och fixardagar 2018, plan – kallelse kommer i brevlådan.  
a) Vår 14 april med Vårkase! (Vi måste finna eldvakter i förväg.) 
b) Höst 22 september 

 Trafik/utfart – muntlig information till nya medlemmar, K19, om arbete från enskilda 
medlemmar och från styrelsen gällande skrivelser och uppvaktning till berörda 
myndigheter och om resultat, sänkt hastighet till 60km/h på väg 255. 

 Returpapperscentralen i Kuggebro – kostnad för föreningen ca 2 000kr/år. Relaterat 
till föreningens ökade kostnader för underhåll av gemensamma åtaganden kommer 
förslag från medlem att avsluta abonnemanget. Röstning via handuppräckning, två 
röstar Ja, att behålla Returpapperscentralen i Kuggebro. Åtta röstar Nej. Rösträkning 
utförd. 
Beslut att styrelsen avslutar abonnemanget.  

 Webbansvarig – publicerare för vår hemsida? Ingen frivillig anmälde sig vid mötet. 
Annica H skickar mail till samtliga medlemmar med frågan  

 1988–2018 Kuggebro 30ÅR! Sommarfest föreslås och bifalls! Planering kommer via 
styrelsen. 

17. Årsmötet beslutade att stämmoprotokollet kommer att finnas tillgängligt på http://kuggebro.eu 
och delas i brevlåda till den som inte använder internet. 

18. Ordförande tackade medlemmarna och avslutade mötet. 

 

Kuggebro/Sävja Kyrka 2018-03-22 

 

Vid protokollet   Justeras, ordförande 

 

 

 

Lena Nilsson Wiil   Bengt Näslund 

 

 

Justeras    Justeras 

 

 

 

Mats Medeen    Thomas Andersson 

 


